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Protokół 

z obrad XXIX sesji Rady Miejskiej w Halinowie 

w dniu 21 listopada 2012 roku. 

1. Otwarcie obrad 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński o godzinie 15
05 

otworzył obrady XXIX sesji Rady Miejskiej w Halinowie. 

2. Stwierdzenie quorum Rady Miejskiej w Halinowie 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński po odczytaniu listy 

obecności
1
 stwierdził quorum Rady w liczbie 9 radnych (nieobecni na sali radni:  

p. Tomasz Dubiński, p. Katarzyna Goździewska, p. Małgorzata Kaim, p. Marcin Pawłowski,  

p. Dawid Wojda, p. Edyta Woźniakowska) i uznał prawomocność obrad. 

3. Przyjęcie porządku obrad 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński przedstawił porządek 

obrad
2
 i otworzył dyskusję.  

Burmistrz Halinowa P. Adam Ciszkowski zwrócił się z wnioskiem o wprowadzenie do 

porządku obrad nowych punktów: 

1) projektu uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Halinów na lata 2012-2022 – Druk Nr 242, jako punkt 9; 

2) projektu uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie zmiany uchwały budżetowej 

Gminy Halinów na 2012 rok – Druk Nr 243, jako punkt 10; 

3) projektu uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie uchwalenia Rocznego 

Programu Współpracy Gminy Halinów z organizacjami pozarządowymi i podmiotami 

wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie 

w 2013 roku – Druk Nr 241, jako punkt 19. 

Głosowanie zmian w porządku obrad oraz wniosku Burmistrza Halinowa w sprawie 

wprowadzenia do porządku obrad trzech projektów uchwał w sprawie: 

- zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Halinów na lata 2012-2022  

– Druk Nr 242; 

- zmiany uchwały budżetowej Gminy Halinów na 2012 rok – Druk Nr 243; 

- uchwalenia Rocznego Programu Współpracy Gminy Halinów z organizacjami 

pozarządowymi i podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku 

publicznego i o wolontariacie w 2013 roku – Druk Nr 241. 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 Radnych. W głosowaniu wzięło udział 9 Radnych.  
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W wyniku głosowania:  

za – 8,  

przeciw – 0,  

wstrzymujących się – 1,  

Wniosek został przyjęty. 

Nieobecni na sali Radni: p. Tomasz Dubiński, p. Katarzyna Goździewska, p. Małgorzata Kaim, 

p. Marcin Pawłowski, p. Dawid Wojda, p. Edyta Woźniakowska. 

Porządek obrad XXIX sesji w dniu 21 listopada 2012 roku po zmianach: 

1. Otwarcie obrad sesji. 

2. Stwierdzenie quorum Rady Miejskiej w Halinowie. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Informacja z pracy Burmistrza Halinowa.  

5. Interpelacje, zapytania i wolne wnioski. 

6. Sprawozdanie z prac Komisji Rady. 

7. Pisma i informacje do Rady Miejskiej w Halinowie. 

8. Sprawozdanie radnych z sesji Rady Powiatu Mińskiego.  

9. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Halinów na lata 2012-2022 – Druk Nr 242. 

10. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy 

Halinów na 2012 rok – Druk Nr 243. 

11. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie obniżenia ceny skupu żyta przyjętej 

do celów wymiaru podatku rolnego – Druk Nr 233. 

12. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie określenia wysokości stawek 

podatku od nieruchomości na 2013 rok – Druk Nr 234. 

13. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie określenia zwolnień z podatku od 

nieruchomości na 2013 rok – Druk Nr 235. 

14. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie określenia wysokości stawek 

podatku od środków transportowych na 2013 rok – Druk Nr 236. 

15. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie określenia wysokości stawek opłaty 

targowej na rok 2013 oraz zarządzenia poboru opłaty targowej w drodze inkasa 

– Druk Nr 237. 

16. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie zarządzenia poboru podatku od 

nieruchomości, podatku rolnego i podatku leśnego w drodze inkasa – Druk Nr 238. 

17. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie wyrażenia zgody na użyczenie 

działki nr 39, położonej w miejscowości Desno, stanowiącej własność Gminy Halinów 

– Druk Nr 239. 

18. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie nadania nazwy ulicy 

w miejscowości Okuniew, gmina Halinów – Druk Nr 240. 
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19. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie uchwalenia Rocznego Programu 

Współpracy Gminy Halinów z organizacjami pozarządowymi i podmiotami wymienionymi 

w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie w 2013 roku  

– Druk Nr 241. 

20. Odpowiedzi na interpelacje, zapytania i wolne wnioski. 

21. Zamknięcie sesji. 

4. Informacja z pracy Burmistrza Halinowa  

Burmistrz Halinowa p. Adam Ciszkowski na podstawie § 67 Statutu Gminy Halinów, złożył 

sprawozdanie z działalności w okresie od 31 października do 21 listopada 2012 roku. W wyżej 

wymienionym okresie podpisano 24 umowy oraz 15 zarządzeń. 

Najważniejsze wydarzenia oraz spotkania: 

 6.11.2012 r. - spotkanie w Wojewódzkim Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki 

Wodnej w Warszawie, które dot. realizacji projektu: ”Zapewnienie prawidłowej 

gospodarki ściekowej na terenie gmin Sulejówek i Halinów”. 

 8.11.2012 r. - XXVIII Sesja Nadzwyczajna Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie 

Spółki Eko-Inwestycja. 

 9.11.2012 r. - spotkanie z przedstawicielami ZTM w sprawie poprawy jakości 

komunikacji na terenie gminy Halinów. 

 10.11.2012 r. – uroczyste otwarcie Centrum Rehabilitacji „Pod Dębami” w Halinowie. 

 11.11.2012 r. – obchody Narodowego Święta Niepodległości, które odbyły się  

w m. Okuniew, Cisie i Wielgolas Brzeziński. 

 13.11.2012 r. – spotkanie koordynacyjne właścicieli Spółki Eko-Inwestycja. 

 14.11.2012 r. – uroczyste otwarcie Zakładu Komunalnego w Halinowie. 

 18.11.2012 r. – mecz inauguracyjny IV ligi siatkówki LESAN Halinów – Bluesoft 

Mazovia Gocław. 

 20.11.2012 r. – Debata Społeczna w Mińsku Mazowieckim poświęcona poprawie 

bezpieczeństwa z udziałem Wojewody Mazowieckiego.  

Następnie poinformował, że projekty uchwał w sprawie uchwalenia statuty Gminy i Sołectw 

zostały przekazane pod obrady na najbliższej Komisji Rady Miejskiej w Halinowie, aby na sesji 

w grudniu br. zostały przyjęte.  

Następnie zaproponował, aby w kwestii komunikacji na terenie gminy Halinów zorganizować 

wspólne posiedzenie połączonych Komisji RM w Halinowie. 

Odczytał pismo skierowane przez Spółkę Eko-Inwestycja do WFOŚiGW w Warszawie 

w sprawie przedstawienia harmonogramu realizacji zadania polegającego na budowie kanalizacji 

w m. Okuniew. 

Przedstawił informację w sprawie projektu „Rozwój e-usług i budowa e-urzędu w Gminie 

Halinów”, który obejmował: 

 modernizację sieci wew. w budynku Urzędu; 

 zakup sprzętu komputerowego wraz z oprogramowaniem; 

 zakup infomatu; 

 zakup sprzętu VOIP oraz prace informacyjne i instalacyjne; 



4 

 

 portal e-halinów i e-sołtys; 

Poinformował także, że po realizacji projektu została przeprowadzona kontrola przez 

Mazowiecką Jednostkę Wdrażania Projektów Unijnych, której zakresem było prawidłowość 

rzeczowej i finansowej realizacji projektu.  

W wyniku kontroli stwierdzono następujące nieprawidłowości:  

1. w SIWZ: 

a. określono dyskryminacyjne warunków udziału w postępowaniu oraz kryteria 

oceny ofert, co utrudniło uczciwą konkurencję oraz nie zapewniło równego 

traktowania wykonawców; 

b. opisano przedmiot zamówienia przez wskazanie znaków towarowych, 

patentów lub pochodzenia bez dopuszczenia możliwości składania ofert 

równoważnych; 

c. trzykrotnie wskazano utrudnienie uczciwej konkurencji. 

W skutek stwierdzonych nieprawidłowości Gmina Halinów została zobowiązana przez 

MJWPU do zwrotu kwoty w wysokości 192 691,12 wraz z odsetkami. 

2. przy wyborze koordynatora projektu: 

a. zarzucono, że obsługę techniczną projektu, koordynowanie, zlecono w 2010 

roku osobie zewnętrznej, pomimo, iż w studiu wykonalności dla projektu 

zapisano, że Gmina Halinów posiada wykwalifikowaną kadrę w postaci 

urzędników Urzędu Miejskiego. Taki zapis powoduje, że zlecenie 

koordynowania projektu w listopadzie 2010 r. osobie zewnętrznej było 

błędem. Należy dodać, że studium wykonalności projektu było 

przeprowadzane w 2008 roku przez firmę PROFIT za kwotę 9 760 zł; 

b. zarzucono nie zamieszczenie na stronie internetowej zapytania ofertowego 

dotyczącego wyboru koordynatora projektu. 

Poinformował, że na skutek w/w nieprawidłowości Gmina Halinów została zobowiązana do 

zwrotu kwoty w wysokości 17 000 zł wraz z odsetkami. 

3. przy zakupie tablicy informacyjnej projektu: 

a. nie umieszczono zapytania ofertowego na stronie internetowej.  

Poinformował, że na skutek w/w nieprawidłowości Gmina Halinów została zobowiązana do 

zwrotu kwoty w wysokości 518 zł wraz z odsetkami. 

Burmistrz Halinowa złożył formalny wniosek, aby powyższą sprawą zajęła się Komisja 

Rewizyjna Rady Miejskiej w Halinowie w postaci rozszerzenia zakresu kontroli projektu 

„Rozwój e-usług i budowa e-urzędu w Gminie Halinów”. 

Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam Sekmistrz przedstawił informację dotyczącą działań 

inwestycyjnych, które miały miejsce w ostatnim okresie. Poinformował m.in. o: 

 podpisaniu umowy na zimowe utrzymanie dróg gminnych w przejezdności, w przetargu 

wpłynęły 4 oferty, w tym najtańsza na kwotę 282 393,54 zł od Zakładu Usług 
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Sanitarnych Komunalnych i Zieleni Wacław Chyliński z Mińska Mazowieckiego; 

 podpisaniu umowy na „Opracowanie dokumentacji projektowo kosztorysowej na 

„Budowę Gimnazjum przy Zespole Szkół w Halinowie”, w przetargu wpłynęło 16 ofert, 

w tym najtańsza na kwotę 88 929 zł od firmy DEMIURG Sp. z o. o. z Poznania; 

 podpisaniu umowy na „Roboty remontowo-budowlane w budynkach komunalnych 

Gminy Halinów” dotyczące: 

- wymiany okien i drzwi w budynkach komunalnych; 

- remontu kominów nad połacią dachową w budynku Stanisławów 30. 

W związku z rezygnacją oferenta z najtańszą ofertą została podpisana umowa z drugim 

wykonawcą P.H.U. OJDANA z Węgrowa, kwota 98 165,25 zł; 

 zakończeniu budowy rowów odwadniających z tzw. „korytek krakowskich” I etap 

Okuniew ul. 1 Maja, wykonawca ORPA z Wołomina koszt inwestycji 192 444,94 zł. 

 trwających pracach prowadzonych przez MZDW na liczne wnioski Urzędu w sprawie 

oczyszczenia i udrożnienia rowu przy drodze wojewódzkiej w Okuniewie. 

 zakończeniu prac przy budowie placów zabaw w ramach programu rządowego „Radosna 

Szkoła”; 

 znalezieniu się Gminy Halinów na 20 miejscu (w zeszłym roku 51) na 86 wniosków 

i zakwalifikowana do uzyskania dofinansowania w ramach NARODOWEGO 

PROGRAMU PRZEBUDOWY DRÓG LOKALNYCH - ETAP II „Poprawa spójności 

komunikacyjnej Gminy Halinów poprzez przebudowę drogi gminnej Dł. Kościelna 

-Kazimierów-Mrowiska wraz z przebudową mostu na rzece Długiej”, długość odcinka  

2 350 mb koszt własny zadania wynosi 116 3561,41 zł + dofinansowanie (30%)  

478 513,46 zł; 

 znalezieniu się Wniosku Powiatu Mińskiego na 41 pozycji wśród dróg powiatowych 

i również zakwalifikowaniu do dofinansowania zadania pn. „Przebudowa drogi 

powiatowej nr 2201W Nowy Konik-Józefin-Dł. Kościelna” o długości 960 mb od torów 

do ul. Jasnej, koszt Powiatu 1 670 670,08 zł + dofinansowanie 716 001,46 zł; 

 podpisaniu w dniu 22 listopada 2012 r. umowy z Marszałkiem Województwa w ramach 

otrzymanego dofinansowania z PROW „Poprawa warunków życia mieszkańców gminy 

Halinów poprzez budowę sieci kanalizacyjnej w miejscowościach Hipolitów i Józefin” 

Wartość całego projektu wynosi 3 997 328,66 zł (w tym kwalifikowane 3 250 756,04 zł.) 

Gmina musi dopłacić 1 559 261,66 zł a dofinansowanie wynosi 2 438 067,00 zł.   

W ramach zadania zostanie wybudowanych w m. Józefin i Hipolitów łącznie:  

- kanalizacji podciśnieniowej 4 427,50 mb; 

- kanalizacji grawitacyjnej 670,40 mb. 

Na salę weszły Radne: p. Katarzyna Goździewska i p. Edyta Woźniakowska. 

W wyniku braku pytań Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński 

zamknął dyskusje. 

 

 



6 

 

5. Interpelacje, zapytania i wolne wnioski 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński otworzył dyskusję. 

Głosowanie wniosku Burmistrza Halinowa w sprawie rozszerzenia zakresu kontroli projektu 

„Rozwój e-usług i budowa e-urzędu w Gminie Halinów” przez Komisję Rewizyjną Rady 

Miejskiej w Halinowie z odniesieniem się do stwierdzonych nieprawidłowości podczas kontroli 

przeprowadzonej przez MJWPU. 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 Radnych. W głosowaniu wzięło udział 11 Radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 11,  

przeciw – 0,  

wstrzymujących się – 0,  

Wniosek został przyjęty. 

Nieobecni na sali Radni: p. Tomasz Dubiński, p. Małgorzata Kaim, p. Marcin Pawłowski,  

p. Dawid Wojda. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński zadał pytanie oraz 

skierował prośby:  

a) „czy kwota do zwrotu z projektu „Rozwój e-usług i budowa e-urzędu w Gminie Halinów” 

w wysokości ponad 200 tys. zł została zaplanowana i uszczupliła budżet Gminy na rok 

2012”? 

Burmistrz Halinowa p. Adam Ciszkowski w odpowiedzi potwierdził, że kwota ponad 200 tys. 

uszczupli budżet Gmina na rok 2012. 

b) poprosił o aktualizację rejestru przetargów na stronie BIP 

Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam Sekmistrz poinformował, że wszystkie przetargi 

znajdują się w archiwum przetargów oraz w informacji. 

c) w związku z omyłkowym zaksięgowaniem wpłaty mieszkanki z gminy Halinów przez 

Bank Spółdzielczy w Halinowie z tytułu podatku na konto Gminy Sulejówek, czy Referat 

Podatków i Opłat Lokalnych Urzędu Miejskiego w Halinowie dopiero po roku odnajduje 

zaległości w opłatach”? 

Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam Sekmistrz poinformował, że Skarbnik Halinowa 

wyjaśni dokładną procedurę.  

d) złożył podziękowania Wiceprzewodniczącemu Rady Powiatu i Burmistrzowi Halinowa 

za zaangażowanie i rzetelne podejście podczas odbioru budowy chodnika w Długiej 

Szlacheckiej. 

Radny p. Bogdan Janczarek zadał pytanie: „czy Radni zostaną zapoznani tylko z propozycjami 

ZTM, czy odbędzie się spotkanie z przedstawicielami ZTM”? 

Burmistrz Halinowa p. Adam Ciszkowski poinformował, że spotkanie odbędzie się przy 

udziale przedstawicieli ZTM, aby była możliwość zweryfikowania kosztów. Zaproponował, aby 

ustalić wspólnie termin posiedzenia połączonych Komisji oraz zaprosić na spotkanie Sołtysów. 
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Na salę wszedł Radny p. Tomasz Dubiński. 

Radny p. Leszek Gelo zadał następujące pytanie: „czy właściciel prowadzący schronisko dla 

bezdomnych zwierząt otrzymał decyzję administracyjną w sprawie zaprzestania prowadzenia 

działalności”? 

Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam Sekmistrz poinformował, że Gmina Halinów 

wezwała właściciela schroniska do zaprzestania prowadzenia działalności oraz poinformowała 

inne Gminy, z którymi schronisko mogło współpracować, o tym, że właściciel nie ma zgody na 

taką działalność. Na dzień 3 grudnia 2012 r. został wyznaczony termin kontroli w schronisku. 

Radny p. Andrzej Milczarek zadał pytania: 

a) „odnośnie przebudowy powiatowej nr 2201W Nowy Konik-Józefin-Dł. Kościelna, czy 

nie powinien być zapis szczególny, że inwestorem całej inwestycji jest też Gmina 

Halinów. 

Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam Sekmistrz wyjaśnił, że według Prawa Budowlanego 

inwestorem całej przebudowy jest Powiat Miński. Po realizacji przedsięwzięcia powstawanie 

tablica pamiątkowa, gdzie zostanie wyszczególniona informacją o dofinansowaniu Gminy 

Halinów. 

Burmistrz Halinowa p. Adam Ciszkowski poinformował, że prasa lokalna bardzo szeroko 

podkreślała udział Gminy Halinów w tej inwestycji i jest przekonany, że mieszkańcy wiedzą 

o współfinansowaniu Gminy. 

b) „jakich tematów będzie dotyczyło spotkanie z przedstawicielami ZTM w sprawie 

komunikacji” 

Burmistrz Halinowa p. Adam Ciszkowski w odpowiedzi poinformował, że przedstawiciel 

ZTM przedstawi Radnym kilka wariantów i koszty przeprowadzenia komunikacji na terenie 

gminy. Gmina jest gotowa na spotkanie z przedstawicielami ZTM, więc zostaje kwestia 

ustalenia wspólnego posiedzenia połączonych Komisji. 

c) „czy została wypracowana decyzja w sprawie sklepu „Bibmerek” w Okuniewie”? 

Burmistrz Halinowa p. Adam Ciszkowski poinformował, że po przeanalizowaniu całej 

dokumentacji i konsultacji z Radcą Prawnym oraz Komisją Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych, została wydana decyzja na cofnięcie wydłużenia godzin funkcjonowania tego 

sklepu. 

d) „od kiedy to będzie obowiązywać”? 

Burmistrz Halinowa p. Adam Ciszkowski wyjaśnił, że będzie to obowiązywało w momencie, 

kiedy ta decyzja stanie się prawomocna. Poinformował, że decyzja została już podpisana 

a dokładną datę poda na przerwie. 

e)  „czy odbyły się rozmowy z prezesem spółdzielni w Okuniewie, na terenie której 

znajduje się sortownia śmieci”? 

Burmistrz Halinowa p. Adam Ciszkowski poinformował, że porozumienie w kwestii 

spotkania wymaga jeszcze trochę czasu. Poprosił o uczestnictwo w spotkaniu przedstawicieli 

Radnych z Okuniewa. 
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f) „czy Gminę Halinów stać na użyczanie hali sportowej w Halinowie innym podmiotom, 

m.in. klubowi Victoria z Sulejówka”? 

Burmistrz Halinowa p. Adam Ciszkowski w odpowiedzi poinformował, że poza rzadkimi 

wyjątkami wszystkie decyzje pozostawia do decyzji pani Dyrektor oraz nigdy, bezpośrednio, 

jako Burmistrz, nie udziela zwolnień z opłaty. Następnie wyjaśnił, że wniosek klubu 

z Sulejówka zadekretował do decyzji Dyrektora Szkoły zarówno terminy, jak i opłat.  

g) „czy Burmistrz Halinowa rozważył oddanie pewnych zarządzeń w ręce Dyrekcji szkół”? 

Burmistrz Halinowa p. Adam Ciszkowski poinformował, że gospodarzem szkoły, w tym 

obiektów sportowych jest Dyrektor danej szkoły, który wszystkim zarządza. Wszystkie kwestie 

dotyczące wynajęcia sali, jeśli nawet przechodzą przez ręce Burmistrza, są konsultowane 

z Dyrekcją szkoły. Następnie stwierdził, że byłoby niedopuszczalne, aby decyzje były 

podejmowane bez zgody czy w sprzeciwie Dyrektora. Pani Dyrektor czasami użycza nieodpłatne 

halę sportową młodzieży, która w zamian za darmo prowadzi treningi dla dzieci ze szkoły. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński w uzupełnieniu 

wypowiedział się na temat użyczania hali sportowej za opłatą. 

Sołtys Michałowa p. Jan Stankiewicz zadał pytanie na temat podjęcia odpowiednich kroków 

przez Przewodniczącego Rady Miejskiej w Halinowie odnośnie wystąpienia do Przewodniczącej 

Rady Miasta Warszawa w sprawie ZUO Ekolina w Zielonce. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński w odpowiedzi 

poinformował, że podjął odpowiednie kroki, o których poinformuje Burmistrza Halinowa. 

Burmistrz Halinowa p. Adam Ciszkowski poinformował, że ustala wraz z Przewodniczącym 

Rady Miejskiej w Halinowie termin spotkania z Prezydium Rady Miasta St. Warszawa.  

Radny p. Adam Ludwiniak zadał pytanie i złożył wniosek:  

a) „czy na spotkaniu z przedstawicielami ZTM zostanie przedstawiony wariant przebiegu 

trasy autobusu linii 704”? 

Burmistrz Halinowa p. Adam Ciszkowski potwierdził, że tak. 

b) w sprawie rozwiązania organizacji ruchu na skrzyżowaniu ul. Okuniewskiej i Stołecznej 

w postaci sygnalizacji świetlnej. 

Burmistrz Halinowa p. Adam Ciszkowski zaznaczył, że skrzyżowanie ul. Okuniewskiej 

i Stołecznej jest od strony Mrowisk z drogą gminą. Potwierdził, że wniosek Radnego jest 

zasadny oraz poinformował, że Gmina Halinów może wystąpić z wnioskiem do Zarządu Dróg 

Powiatowych o zamontowanie sygnalizacji świetlnej. Następnie zasugerował, aby 

przeanalizować koncepcje odnośnie ul. Polnej: ograniczenia tonażu w celu wyeliminowania 

samochodów ciężarowych oraz zamontowanie progów zwalniających w celu ograniczenia 

prędkości.  

Na salę wszedł Radny p. Marcin Pawłowski. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński w uzupełnieniu 

stwierdził, że po realizacji budowy ul. Stołecznej i Polnej, która jest naturalnym ciągiem drogi 

powiatowej, powstanie jedno z najbardziej ruchliwych i niebezpiecznych skrzyżowań na terenie 
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gminy. 

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Mińskiego p. Ireneusz Piasecki poinformował, że ta 

trasa wymaga dalszej inwestycji i po wykonaniu całego przedsięwzięcia będzie złożony wniosek 

odnośnie zmodernizowania skrzyżowania ul. Stołecznej i Okuniewskiej, ew. zamontowania 

sygnalizacji świetlnej.  

Na koniec poinformował, że ze wszystkich Gmin w Powiecie, największe obciążenia budżetowe 

są na Gminę Halinów. 

Radna p. Anna Ludwiniak zadała pytanie: „czy wszystkie place zabaw zostały odebrane”? 

Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam Sekmistrz potwierdził, że wszystkie zostały 

odebrane. 

Radna p. Anna Ludwiniak podziękowała wszystkim Radnym i władzom Gminy za 

zrealizowanie nowoczesnych i kolorowych placów zabaw przy każdej placówce oświatowej na 

terenie gminy. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński poprosił o umieszczenie 

na stronie internetowej informacji o możliwości korzystania z placów zabaw. 

Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam Sekmistrz poinformował, że taka informacja 

zostanie zamieszczona dla wiadomości mieszkańców. Następnie zapewnił, że nie będzie takiej 

sytuacji, aby ktoś nie mógł korzystać z placu zabaw. 

Radny p. Bogdan Janczarek zaproponował złożenie pozwu do sądu w sprawie przywrócenia 

dawnych granic byłej Gminy Okuniew, do której należały miejscowości: Michałów, Zagórze, 

Budziska. 

Na salę weszła Radna p. Małgorzata Kaim. 

Burmistrz Halinowa p. Adam Ciszkowski poinformował, że konieczna będzie decyzja Rady 

Gminy Halinów i Rady Gminy Poświętne na złożenie pozwu do sądu. Ta zmiana wiąże się ze 

zmianą granic Powiatu, więc będzie także potrzebna zgoda Rady Powiatu Mińskiego i Rady 

Powiatu Wołomińskiego.  

Sołtys Michałowa p. Jan Stankiewicz poinformował, że sprawa przywrócenia dawnych granic 

byłej Gminy Okuniew była poruszana wcześniej i wniosek o przywrócenie został odrzucony 

z powodu nie podjęcia przez Rada Gminy uchwały i nie wskazania dokładnych granic. 

Radny p. Jan Papis podziękował władzon Gminy za wykonanie oświetlenia na wiadukcie na 

drodze krajowej nr 2 oraz naprawę ul. Skrajnej w Wielgolesie Brzezińskim (przy kościele). 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński zadał pytanie Sołtysowi 

Michałowi o możliwość przekazanie bramek do piłki nożnej dla Sołectwa Desno. 

Sołtys Michałowa p. Jan Stankiewicz wyjaśnił, że bramki nie zostały wykonane z materiałów 

przekazanych przez Gminę, ponieważ materiały te są do chwili obecnej nie wykorzystane od 

wielu lat. Natomiast poinformował, że obecne bramki zostały wykonane przez mieszkańców 

więc są własnością prywatną. Zaproponuje na zebraniu wiejskim, aby przekazań te bramki 

Sołectwu Desno. 

Następnie poprosił o poprawę widoczności przystanków autobusowych na żądanie na trasie 
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autobusu linii 704. 

Radny p. Marcin Sukiennik zadał pytania odnośnie: 

a) terminu ogłoszenia przetargu na budowę kanalizacji w Okuniewie i planach na 

znalezienie środków po przekroczeniu kosztorysu inwestorskiego; 

Burmistrz Halinowa p. Adam Ciszkowski Poinformował, że Prezes Spółki Eko-Inwestycja 

poinformował WFOŚiGW oraz Urząd, iż do dnia 13 grudnia 2012 r. planowane jest ogłoszenie 

przetargu na budowę kanalizacji w Okuniewie. Następnie poinformował, że kosztorys powinien 

się zmieścić w kwocie 8,5 mln zł i nie widzi możliwości przeznaczenia dodatkowych środków 

z budżetu Gminy Halinów do tej inwestycji na tym etapie. 

Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam Sekmistrz stwierdził, że najważniejsza będzie cena 

ofertowa, jaką zaproponuje wykonawca składający ofertę w przetargu.  

b) uchwalonego planu zagospodarowania przestrzenngo dla Nowego Konika; 

Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam Sekmistrz poinformował, że do chwili obecnej, po 

upływie ustawowego terminy 30 dni, Wojewoda Mazowiecki nie przekazał żadnej informacji 

oraz żadna procedura ze strony Wojewody nie została wszczęta.  

c) terminu zakończenia prac (przy spince wodociągowej) na ul. Warszawskiej 

w Hipolitowie; 

Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam Sekmistrz poinformował, że prace zakończą się 

w ciągu dwóch tygodni. 

Radna p. Małgorzata Kaim zadała pytania odnośnie: 

a) organizacji ruchu na ul. Stołecznej, tj. informacji o zamknięciu ulicy podczas prac 

remontowych; 

Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam Sekmistrz poinformował, że Zarząd Dróg 

Powiatowych odpowiada za organizację ruchu a nie Gmina. Następnie poinformował, że uwagi 

na ten temat zostały przekazane do wykonawcy prac budowlanych. 

b) naprawy chodnika na skrzyżowaniu ul. Okuniewskiej i Jana Pawła II w Halinowie; 

Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam Sekmistrz poinformował, że uszkodzenia zostaną 

naprawione (zapadła się jedna kostka). 

W wyniku braku pytań Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński 

zamknął dyskusje. 
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6. Sprawozdanie z prac Komisji Rady  

Informacje na temat prac komisji Rady w okresie od ostatniej sesji przedstawili kolejno 

przewodniczący poszczególnych komisji: 

Radna p. Anna Ludwiniak Przewodnicząca KOMISJI DO SPRAW MŁODZIEŻY, 

OŚWIATY, KULTURY I SPORTU  

Komisja nie odbyła żadnych spotkań.  

Radny p. Andrzej Milczarek Przewodniczący KOMISJI DO SPRAW ZDROWIA, SPRAW 

SPOŁECZNYCH, BEZPIECZEŃSTWA I PORZĄDKU PUBLICZNEGO 

Posiedzenia Komisji między sesjami nie odbyły się. 

Radny p. Marcin Pawłowski Przewodniczący KOMISJI BUDŻETOWEJ  

Komisja spotkała się w dniu 19 listopada 2012 r., gdzie opiniowała projekty uchwał w sprawie 

podatków na najbliższą sesję. 

Radna p. Małgorzata Kaim Przewodnicząca KOMISJI REGULAMINOWEJ 

Komisja nie odbyła żadnych posiedzeń. 

Radny p. Bogdan Janczarek PRZEWODNICZĄCY KOMISJI OCHRONY 

ŚRODOWISKA, ROLNICTWA i LEŚNICTWA  

Komisja nie odbyła żadnych posiedzeń. 

Radny p. Leszek Gelo PRZEWODNICZĄCY KOMISJI REWIZYJNEJ 

Komisja spotkała się na posiedzeniach w dniach:  

- 13 listopada 2012 r. w sprawie sprawdzenia kosztów utrzymania świetlicy wiejskiej 

w Michałowie oraz sporządzony protokół pokontrolny, w którym nie stwierdzono 

nieprawidłowości, z wyjątkiem oczywistej omyłki Dyrektora GCK. 

Komisja skierowała wniosek do Burmistrza Halinowa odnośnie zmiany uchwały Rady 

Miejskiej w Halinowie stanowiącej o regulacji opłaty za wynajem sal komunalnych 

i przekazanie kierownikowi jednostki GCK możliwości urealnienia tych opłat;  

- 15 listopada 2012 r. w sprawie przeprowadzenia analizy skargi z dnia 29 października 

2012 roku dotyczącej sposobu wykonywania zadań przez Burmistrza Halinowa, Komisja 

uznała skargę za bezzasadną i Rada Miejska będzie musiała podjąć stosowną uchwałę. 

Radny p. Andrzej Milczarek zadał pytanie na temat całkowitego rocznego kosztu utrzymania 

obiektu w Michałowie. 

Radny p. Leszek Gelo poinformował, że łączne koszty utrzymania obiektu w Michałowie 

w 2011 roku kształtują się na poziomie 13 057,85 zł, przy czym koszt utrzymania budynku nie 

obejmuje: 

- przeglądów budynku; 

- serwisu pieca; 

- dozoru obiektu;  

- zakupu paliw płynnych; 

- badań technicznych budynku;  

- żadnych zajęć prowadzonych przez GCK. 
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Następnie poinformował, że w 2012 roku, od dnia 01.01.2012 r. do dnia 31.10.2012 r., koszty 

przedstawiają się na poziomie 11 381,81 zł, przy czym koszty utrzymania nie zawierają: 

- dozoru obiektu; 

- serwisu pieca;  

- zakupu paliw płynnych;  

- żadnych zajęć prowadzonych przez GCK. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński otworzył dyskusję. 

Sołtys Michałowa p. Jan Stankiewicz wypowiedział się w sprawie kosztów utrzymaniu 

budynku w Michałowie. Stwierdził, że Komisja Budżetowa powinna wystąpić z wnioskiem do 

Burmistrza o rozważenie możliwości innego wykorzystania obiektu w Michałowie na potrzeby 

inne niż GCK (wyłączenie budynku spod zarządu i administrowania GCK – po konsultacjach 

z mieszkańcami), po sprawdzeniu kosztów utrzymania przez Komisję Rewizyjną. 

Radny p. Marcin Pawłowski poinformował, że w czasie formułowania wniosku, Komisja 

Budżetowa posiadała informację o kosztach utrzymania budynku w Michałowie na kwotę ponad 

30 tys. zł. Wyjaśnił, że Komisja Budżetowa zwróciła się z wnioskiem do Burmistrza Halinowa 

o zastanowienie nad zagospodarowaniem budynku w Michałowie, aby przynosił większe 

korzyści finansowe bądź sam się finansował. Zaznaczył, że Gmina Halinów nie zamierza 

dokonać likwidacji tego obiektu i także tego nie było w intencji Komisji Budżetowej. 

Radny p. Andrzej Milczarek w swojej wypowiedzi odniósł się do wniosku Komisji 

Budżetowej w sprawie budynku w Michałowie, który uznał, że jest zasadny. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński zaprosił wszystkich na 

posiedzenie Komisji Budżetowej, na którym będzie omawiany budżet GCK na rok 2013. 

Sołtys Michałowa p. Jan Stankiewicz poprosił, aby przed podjęciem decyzji w sprawie obiektu 

w Michałowie, zapoznać się dokładnie z Ustawą o samorządzie gminnym i przepisach 

wprowadzających ustawę.  

W wyniku braku pytań Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński 

zamknął dyskusje. 

7. Pisma i informacje do Rady Miejskiej w Halinowie 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński odczytał pismo Prezesa 

Spółki Eko-Inwestycja przekazanego do WFOŚiGW w Warszawie w sprawie przedstawienia 

harmonogramu realizacji zadania polegającego na budowie kanalizacji w Okuniewie. Następnie 

poinformował, że do Rady wpłynęły następujące pisma: 

 pismo stowarzyszenia PZHGP Sekcja Sulejówek w sprawie pomocy w uzyskaniu 

miejsca na punkt wkładań gołębi pocztowych na loty; 

Sołtys Desna p. Leszek Gomulski wyjaśnił kwestię lotów gołębi pocztowych i poprosił 

o pozytywne rozpatrzenie prośby PZHGP. W zamian PZHGP Sekcja Sulejówek 

zaoferuje się, podczas imprezy gminnej, do wypuszczenia kabiny ok. 2 tys. gołębi; 

 oferta jednej z firm, działającej na terenie gminy, w sprawie możliwości przetwarzania 
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odpadów komunalnych wraz z zaproszeniem do odwiedzenia zakładu; 

 wniosek mieszkańców m. Desno w sprawie nadania nazwy ulicy w tej miejscowości, 

w ramach którego zostały przedstawione propozycje nazw: Biedronki, Motylkowa, 

Stokrotki, Prosta oraz Pasikonika. 

 Zarządzenia Burmistrza Halinowa wraz z projektem budżetu na rok 2013 i WPF na lata 

2013-2023; 

 Pismo Mińsko Mazowieckiego Stowarzyszenia NASZ SZPITAL w sprawie wsparcia dla 

szpitala mińskiego. 

8. Sprawozdanie radnych z sesji Rady Powiatu Mińskiego 

Sekretarz Halinowa p. Robert Grubek poinformował, że ostatnia sesja Rady Powiatu odbyła 

się w dniu 24 października br. a następna jest planowana na dzień 19 grudnia br. 

Poinformował, że w dniu 6 listopada br. o odbyło się odebranie chodnika w Długiej 

Szlacheckiej.  

Następnie poinformował o planach wykonania prac na ul. Warszawskiej w Hipolitowie w miarę 

możliwości finansowych, tj. wykoszeniu rowu oraz drobnych pracach konserwacyjnych, 

zlikwidowaniu pęknięć na jezdni, zebraniu ziemi tworzącej wał utrudniający przepływ wody, 

naprawieniu chodnika po zakończeniu prac (spinka wodociągowa), usunięciu suchych drzew 

w pasie drogi oraz odmuleniu rowów. 

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu p. Ireneusz Piasecki przedstawił informację na temat 

zakończenia budowy chodnika na ul. Długiej w Okuniewie, konieczności zawarcia porozumienia 

o dofinansowaniu zdradliwego łącza ul. Długiej i Sadowej w Okuniewie. 

Następnie poinformował o przekazaniu do Zarządu Dróg Powiatowych problemów 

występujących na skrzyżowaniach z ulicami Okuniewską i Jana Pawła II oraz Okuniewską  

i 3 Maja. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński otworzył dyskusję. 

Radny p. Marcin Sukiennik odnośnie ul. Warszawskiej w Hipolitowie zwrócił uwagę na 

wykonanie prac polegających na odmuleniu rowów i przepustów oraz na wykonanie poprawek 

na dalszym odcinku chodnika. 

Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam Sekmistrz poinformował, że spinka na ul. 

Warszawskiej jest wykonywana zgodnie z decyzją na zajęcie pasa i warunkami na jej 

umieszczenie. Po zakończeniu tych prac chodnik zostanie naprawiony w miejscach wykonania 

spinki. 

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu p. Ireneusz Piasecki przypomniał, że zgodnie 

z przepisem art. 30 ustawy o drogach publicznych nakłada się na właścicieli utrzymanie zjazdów 

łącznie z znajdującymi się pod nimi przepustami (o utrzymanie porządku). 

Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam Sekmistrz poinformował, że Gmina Halinów 

występuje z wezwaniami do właścicieli posesji przyległych do drogi o udrożnienie przepustów. 

Sołtys Wielgolasu Duchnowskiego p. Władysława Zawadka poruszyła kwestię mostu 
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tymczasowego w Wielgolesie Duchnowskim, który jest położony na prywatnej posesji. 

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu p. Ireneusz Piasecki poinformował, że Powiat nie 

zapomina o tej drodze i będzie chciał uporządkować sprawy donośnie tymczasowego mostu 

w Wielgolesie Duchnowskim. 

Radny p. Bogdan Janczarek zadał pytanie odnośnie wykonania wjazdów do dwóch posesji 

przy ul. Długiej w Okuniewie. 

Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam Sekmistrz poinformował, że zgodnie z projektem 

chodnik w Okuniewie jest wykonany po prawej stronie jezdni jadąc od Okuniewa w stronę 

Długiej Szlacheckiej. 

Sołtys Desna p. Leszek Gomulski zadał pytanie: „do kogo należy udrożnienie przepustu pod 

drogą powiatową, do mieszkańców czy Zarządu Dróg Powiatowych”? 

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu p. Ireneusz Piasecki poprosił o wskazanie dokładnego 

położenia przepustu oraz poinformował, że to zostanie zgłoszone. 

Radny p. Adam Ludwiniak złożył wniosek o poprawę stanu technicznego mostu na drodze 

powiatowej w kierunku Chobotu. 

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu p. Ireneusz Piasecki poinformował, że ten most jest 

zakwalifikowany definitywnie do przebudowy. 

W wyniku braku pytań Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński 

zamknął dyskusje oraz ogłosił przerwę o godz. 17
10

. Obrady wznowiono o godz. 17
41

. 

Radny p. Marcin Pawłowski złożył formalny wniosek o przeniesienie w porządku obrad pkt. 

19: Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie uchwalenia Rocznego Programu 

Współpracy Gminy Halinów z organizacjami pozarządowymi i podmiotami wymienionymi w art. 

3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie w 2013 roku – Druk Nr 241, 

jako pkt. 11 

Głosowanie zmian w porządku obrad w sprawie przeniesienia w porządku obrad  

pkt. 19: Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie uchwalenia Rocznego Programu 

Współpracy Gminy Halinów z organizacjami pozarządowymi i podmiotami wymienionymi w art. 

3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie w 2013 roku – Druk Nr 241, 

jako pkt. 11. 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 Radnych. W głosowaniu wzięło udział 9 Radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 8,  

przeciw – 0,  

wstrzymujących się – 1,  

Wniosek został przyjęty. 

Nieobecni na sali Radny: p. Dawid Wojda. 
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Porządek obrad XXIX sesji w dniu 21 listopada 2012 roku po zmianach: 

1. Otwarcie obrad sesji. 

2. Stwierdzenie quorum Rady Miejskiej w Halinowie. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Informacja z pracy Burmistrza Halinowa.  

5. Interpelacje, zapytania i wolne wnioski. 

6. Sprawozdanie z prac Komisji Rady. 

7. Pisma i informacje do Rady Miejskiej w Halinowie. 

8. Sprawozdanie radnych z sesji Rady Powiatu Mińskiego.  

9. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Halinów na lata 2012-2022 – Druk Nr 242. 

10. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy 

Halinów na 2012 rok – Druk Nr 243. 

11. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie uchwalenia Rocznego Programu 

Współpracy Gminy Halinów z organizacjami pozarządowymi i podmiotami wymienionymi 

w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie w 2013 roku  

– Druk Nr 241. 

12. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie obniżenia ceny skupu żyta przyjętej 

do celów wymiaru podatku rolnego – Druk Nr 233. 

13. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie określenia wysokości stawek 

podatku od nieruchomości na 2013 rok – Druk Nr 234. 

14. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie określenia zwolnień z podatku od 

nieruchomości na 2013 rok – Druk Nr 235. 

15. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie określenia wysokości stawek 

podatku od środków transportowych na 2013 rok – Druk Nr 236. 

16. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie określenia wysokości stawek opłaty 

targowej na rok 2013 oraz zarządzenia poboru opłaty targowej w drodze inkasa 

– Druk Nr 237. 

17. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie zarządzenia poboru podatku od 

nieruchomości, podatku rolnego i podatku leśnego w drodze inkasa – Druk Nr 238. 

18. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie wyrażenia zgody na użyczenie 

działki nr 39, położonej w miejscowości Desno, stanowiącej własność Gminy Halinów 

– Druk Nr 239. 

19. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie nadania nazwy ulicy 

w miejscowości Okuniew, gmina Halinów – Druk Nr 240. 

20. Odpowiedzi na interpelacje, zapytania i wolne wnioski. 

21. Zamknięcie sesji. 
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9. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie: zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Halinów na lata 2012-2022 

 – Druk Nr 242 

10. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie: zmiany uchwały 

budżetowej Gminy Halinów na 2012 rok – Druk Nr 228 

Projekty uchwał wraz z autopoprawką do WPF omówiła Skarbnik Halinowa p. Teresa 

Karwowska. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński otworzył dyskusję. 

Burmistrza Halinowa p. Adam Ciszkowski w uzupełnieniu wyjaśnił celowość dotacji 

w wysokości 20 tys. zł dla OSP Cisie. 

Prezes OSP Cisie p. Jerzy Kowalski poinformował, że otrzymana dotacja zostanie 

przeznaczona na zakup używanego samochodu pożarniczego dla OSP Cisie dla polepszenia 

bezpieczeństwa na ternie gminy. Złożył wniosek o wsparcie finansowe dla OSP Cisie. 

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu p. Ireneusz Piasecki poparł wniosek jednostki OSP Cisie 

w sprawie dotacji. 

Radna p. Edyta Woźniakowska zwróciła się z prośbą o poparcie wniosku OSP Cisie. 

Radny p. Marcin Sukiennik zadał pytania: 

1. w sprawie zwiększenia na niepubliczne przedszkola: „jakie są wydatki w zeszłym roku 

a bieżącym”? 

Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam Sekmistrz w odpowiedzi wyjaśnił, że mimo 

wybudowania nowego przedszkola w Halinowie cały czas brakuje miejsc w przedszkolach 

i koszty cały czas rosną. 

2. „ile w tym roku zostało odrzuconych wniosków w sprawie przyjęcia do przedszkola”? 

Burmistrz Halinowa p. Adam Ciszkowski poinformował, że ok. 60 wniosków zostało 

odrzuconych. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński zadał pytanie o kwocie 

miesięcznego utrzymania dziecka oraz liczbie dzieci uczęszczających do niepublicznych 

przedszkoli. 

Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam Sekmistrz poinformował, że w trzech 

niepublicznych przedszkolach przebywa ok 90 dzieci a miesięczny koszt utrzymania ze strony 

Gminy wynosi ok. 430 zł za dziecko. Gmina dopłaca do wszystkich dzieci, a w sytuacji, kiedy 

do przedszkola uczęszcza dziecko z innej Gminy, to Gmina Halinów wystawia tej Gminie notę 

obciążeniową. 

Radna p. Anna Ludwiniak zwróciła uwagę na brak zabezpieczenia środków w budżecie na 

zakup gimbusa. 

Radny p. Andrzej Milczarek poprosił o poparcie wniosku OSP Cisie.  
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W wyniku braku pytań Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński 

zamknął dyskusje. 

Głosowanie projektu uchwały w sprawie: zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Halinów na lata 2012-2022 – Druk Nr 242 wraz z autopoprawkami. 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 Radnych. W głosowaniu wzięło udział 13 Radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 13,  

przeciw – 0,  

wstrzymujących się – 0.  

Projekt uchwały został przyjęty. 

Nieobecni na sali Radni: p. Małgorzata Kaim, p. Dawid Wojda. 

Głosowanie projektu uchwały w sprawie: zmiany uchwały budżetowej Gminy Halinów na  

2012 rok – Druk Nr 243. 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 Radnych. W głosowaniu wzięło udział 13 Radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 13,  

przeciw – 0,  

wstrzymujących się – 0.  

Projekt uchwały został przyjęty. 

Nieobecni na sali Radni: p. Małgorzata Kaim, p. Dawid Wojda. 

11. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie uchwalenia 

Rocznego Programu Współpracy Gminy Halinów z organizacjami 

pozarządowymi i podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy 

o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie w 2013 roku  

– Druk Nr 241 

Projekt uchwały omówiła Kierownik REPS p. Katarzyna Targońska. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński otworzył dyskusję. 

Przewodniczący Komisji Budżetowej p. Marcin Pawłowski stwierdził, że przed przyjęciem 

uchwały budżetowej na rok 2013, Rada nie powinna przyjmować uchwały w sprawie uchwalenia 

Rocznego Programu Współpracy Gminy Halinów z organizacjami pozarządowymi i podmiotami 

wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie w 

2013 roku, z zapisem: Na realizację Programu Współpracy Gminy z organizacjami w 2013 roku 

przeznaczona zostanie kwota nie mniejsza niż 212 000 zł. Następnie zadał pytanie: „z czego 

wynika kwota 212 000 zł”? 

Kierownik REPS p. Katarzyna Targońska wyjaśniła, że według ustawowego terminu, tj. do 

30 listopada Gmina powinna uchwalić Roczny Program Współpracy Gminy Halinów 

z organizacjami pozarządowymi. Następnie poinformowała, że kwota 212 000 zł wynika 

z ustawy o działalności pożytku publicznego i wolontariacie. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński zadał następujące 

pytania: 

a) „z jakich środków została przeznaczona kwota na pozycję: organizacji wypoczynku 

letniego dla dzieci” 

Kierownik REPS p. Katarzyna Targońska poinformowała, że nie zostały przesunięte żadne 

środki, ponieważ jest to nowa pozycja, której potrzeba zrodziła się w zeszłym roku była potrzeba 

utworzenia takiego programu z profilaktyki. 

Burmistrz Halinowa p. Adam Ciszkowski wyjaśnił, że środki przeznaczone na pozycję 

organizacji wypoczynku letniego dla dzieci są na kolonie i wjazdy organizowane przez 

organizację pozarządowe. 

b) „jaka jest przyczyna zmniejszenia środków dla organizacji zajmujących się kulturą”? 

Burmistrz Halinowa p. Adam Ciszkowski poinformował, że zmniejszenie wynika 

z wykonania budżetu w bieżącym roku. Nie było zainteresowania organizacji pozarządowych 

konkursami w zakresie kultury, które Gmina organizowała.  

c) „czy są wyniki ankiet dotyczących potrzeb kulturalnych mieszkańców Gminy Halinów”? 

Burmistrz Halinowa p. Adam Ciszkowski poinformował, że wyniki ankiet są przygotowane 

oraz zaproponował, aby te wyniki przedstawił Dyrektor GCK. 

d) „ile organizacji pozarządowych o charakterze sportowym działa na terenie gminy”? 

Burmistrz Halinowa p. Adam Ciszkowski wymienił organizacje pozarządowe głównie 

o charakterze sportowym.  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński zaznaczył, że 

społeczeństwo coraz mniej interesuje się zajęciami w zakresie kultury i stwierdził, że należy się 

zastanowić nad zmianą GCK, aby większy był nacisk na zajęcia sportowe. 

Burmistrz Halinowa p. Adam Ciszkowski poinformował, że według prawa GCK działa na 

podstawie ustawy o kulturze a instytucje zajmujące się sportem działają na podstawie innej 

ustawy. Następnie Poinformował, że przy ustaleniach budżetu GCK na rok 2013, odbędą się 

rozmowy na temat rekreacji i turystyki. 

Radny p. Marcin Sukiennik zadał pytanie: „czy w kwocie 212 000 zł są przeznaczone środki 

na grupę Music Star Studio”? 

Burmistrz Halinowa p. Adam Ciszkowski i Kierownik REPS p. Katarzyna Targońska 

poinformowali, że nie zostały zabezpieczone żadne środki, ponieważ br. nie wpłynął wniosek do 

budżetu od grupy Music Star Studio. 

W wyniku braku pytań Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński 

zamknął dyskusje. 

Głosowanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia Rocznego Programu Współpracy Gminy 

Halinów z organizacjami pozarządowymi i podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy 

o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie w 2013 roku – Druk Nr 241. 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 Radnych. W głosowaniu wzięło udział 13 Radnych.  

W wyniku głosowania:  
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za – 12,  

przeciw – 0,  

wstrzymujących się – 1.  

Projekt uchwały został przyjęty. 

Nieobecni na sali Radni: p. Małgorzata Kaim, p. Dawid Wojda. 

12. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie obniżenia ceny 

skupu żyta przyjętej do celów wymiaru podatku rolnego – Druk Nr 233 

Projekt uchwały omówiła Kierownik RPOL p. Agnieszka Mikulska. 

Radny p. Marcin Pawłowski poinformował, że Komisja Budżetowa z wprowadzeniem 

poprawki odnośnie zmniejszenia ceny skupu żyta do celów wymiaru podatku rolnego do kwoty 

56 zł za 1q, zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński otworzył dyskusję. 

Głos w dyskusji odnośnie zmniejszenia ceny skupu żyta do celów wymiaru podatku rolnego za 

1q zabrali Sołtysi z Krzewiny, Mrowisk, Kazimierowa. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński stwierdził, że należy 

wziąć pod uwagę to, czy kwota za hektar, która jest w bieżącym roku była urealniana przez te 

wszystkie lata. 

Radny p. Jan Papis poinformował, że podwyżka w wysokości 30% jest bardzo niekorzystna dla 

rolników i uważa, że podwyżka powinna wynosić 15%, tj. na kwotę 56 zł za 1q. Następnie 

poprosił Radę o podjęcie projektu uchwały z proponowaną przez Komisję budżetową stawką. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński poinformował, że 

propozycja Komisji Budżetowej jest do zaakceptowania. 

Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam Sekmistrz wyjaśnił, że stawka dotyczy także osób, 

które posiadają tereny wpisane fizycznie jako rola, ale dawno w planie są przeznaczone jako 

tereny budowlane. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński poinformował, że 

ustawa nie pozwala na rozgraniczenie na aktywnych rolników i osób, które nie zgłosili zmiany 

przeznaczenia gruntu. Następnie w wyniku braku pytań zamknął dyskusje. 

Głosowanie projektu uchwały w sprawie: obniżenia ceny skupu żyta przyjętej do celów 

wymiaru podatku rolnego – Druk Nr 233 wraz z poprawkami Komisji Budżetowej. 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 Radnych. W głosowaniu wzięło udział 13 Radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 13,  

przeciw – 0,  

wstrzymujących się – 0.  

Projekt uchwały został przyjęty. 

Nieobecni na sali Radni: p. Małgorzata Kaim, p. Dawid Wojda. 
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13. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie określenia 

wysokości stawek podatku od nieruchomości na 2013 rok – Druk Nr 234 

Projekt uchwały omówiła wraz z autopoprawką Kierownik RPOL p. Agnieszka Mikulska. 

Radny p. Marcin Pawłowski poinformował, że Komisja Budżetowa zaproponował zwiększenie 

podatku, który powinien odpowiadać wymiarowi inflacji, tj. wzrost podatków na poziomie 4%. 

Następnie poinformował, że w porozumieniu z Burmistrzem Komisja doszła do wniosku 

pozostawienia na poziomie 2,7% wzrostu stawki podatku związanych z działalnością 

gospodarczą. Na podstawie powyższych zmian Komisja zaopiniowała projekt uchwały 

pozytywnie. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński poinformował, że 

szacunki 2,7% odbiegają od szacunków, które prognozuje Narodowy Bank Polski. 

Kierownik RPOL p. Agnieszka Mikulska złożyła wniosek o zmianę zaokrąglenia stawki 

podatku za grunty pozostałe, co jest równoznaczne ze zmianą stawki z 0,35 zł na 0,36 zł. 

Burmistrz Halinowa p. Adam Ciszkowski przychylił się do propozycji Komisji Budżetowej 

i wniosku o zmianę zaokrąglenia stawki podatku za grunty pozostałe, co skutkuje zmianę stawki 

na 0,36 zł. 

Głosowanie wniosku Kierownik RPOL p. Agnieszka Mikulska w sprawie zmianę 

zaokrąglenia stawki podatku za grunty pozostałe, równoznaczne ze zmianą stawki z 0,35 zł na 

0,36 zł 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 Radnych. W głosowaniu wzięło udział 12 Radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 12,  

przeciw – 0,  

wstrzymujących się – 0.  

Projekt uchwały został przyjęty. 

Nieobecni na sali Radni: p. Bogdan Janczarek, p. Małgorzata Kaim, p. Dawid Wojda. 

Nie było głosów w dyskusji. 

Głosowanie projektu uchwały w sprawie: nadania nazwy ulicy w miejscowości Cisie, gmina 

Halinów – Druk Nr 229 z poprawkami Komisji Budżetowej i Kierownik RPOL. 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 Radnych. W głosowaniu wzięło udział 12 Radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 12,  

przeciw – 0,  

wstrzymujących się – 0.  

Projekt uchwały został przyjęty. 

Nieobecni na sali Radni: p. Bogdan Janczarek, p. Małgorzata Kaim, p. Dawid Wojda. 
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14. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie określenia 

zwolnień z podatku od nieruchomości na 2013 rok – Druk Nr 235 

Projekt uchwały omówiła Kierownik RPOL p. Agnieszka Mikulska. 

Radny p. Marcin Pawłowski poinformował, że Komisja Budżetowa Komisja zaopiniowała 

projekt uchwały pozytywnie. 

Nie było głosów w dyskusji. 

Głosowanie projektu uchwały w sprawie określenia zwolnień z podatku od nieruchomości na 

2013 rok – Druk Nr 235. 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 Radnych. W głosowaniu wzięło udział 13 Radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 13,  

przeciw – 0,  

wstrzymujących się – 0.  

Projekt uchwały został przyjęty. 

Nieobecni na sali Radni: p. Małgorzata Kaim, p. Dawid Wojda. 

15. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie określenia 

wysokości stawek podatku od środków transportowych na 2013 rok  

– Druk Nr 236 

Projekt uchwały omówiła Kierownik RPOL p. Agnieszka Mikulska. 

Radny p. Marcin Pawłowski poinformował, że Komisja Budżetowa Komisja odstąpiła od 

zaopiniowała projekt uchwały z powodu nie określenia dokładnych szczegółów projektu 

uchwały.  

Burmistrz Halinowa p. Adam Ciszkowski zaproponował, aby utrzymać przyjętą w zeszłym 

roku tendencję odnośnie wysokości podatków od środków transportowych i przyjąć projekt 

uchwały. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński otworzył dyskusję. 

Radny p. Marcin Sukiennik zadał następujące pytania:  

a) „czy w związku z tendencją zniżkową podatków od środków transportowych w tym roku 

Gmina odnotowała zwiększony wpływ”? 

Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam Sekmistrz poinformował, że mimo obniżenia stawek 

Gmina wyjdzie na takim samym poziomie, co w 2011 r. nie licząc wpłaconych zaległości 

z  2010 r. 

b) „czy są wyniki porównania z okolicznymi Gminami odnośnie wpływów z tego tytułu” 

Burmistrz Halinowa p. Adam Ciszkowski poinformował, że jeśli chodzi o rok 2011, to są 

wyniki takiego porównania. 

Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam Sekmistrz poinformował, że Gmina Sulejówek ma 

ok. 2 mln, dzięki dwóm firmom leasingowym. 
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Radny p. Adam Ludwiniak zadał pytanie odnośnie podatku od samochodów strażackich. 

Kierownik RPOL p. Agnieszka Mikulska poinformowała, że samochody straży pożarnej są 

pojazdami specjalnymi, zwolnionymi z opłaty. 

W wyniku braku pytań Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński 

zamknął dyskusje. 

Głosowanie projektu uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków 

transportowych na 2013 rok – Druk Nr 236. 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 Radnych. W głosowaniu wzięło udział 13 Radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 13,  

przeciw – 0,  

wstrzymujących się – 0.  

Projekt uchwały został przyjęty. 

Nieobecni na sali Radni: p. Małgorzata Kaim, p. Dawid Wojda. 

16. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie określenia 

wysokości stawek opłaty targowej na rok 2013 oraz zarządzenia poboru 

opłaty targowej w drodze inkasa – Druk Nr 237 

Projekt uchwały omówiła Kierownik RPOL p. Agnieszka Mikulska. 

Radny p. Marcin Pawłowski poinformował, że Komisja Budżetowa zawnioskowała 

o zwiększenie stawek opłaty targowej na rok 2013 o 15%. Natomiast Komisja przychyliła się do 

propozycji Burmistrza Halinowa w sprawie inkasa. Komisja także zawnioskowała w sprawie 

pochylenia się nad wewnętrznymi regulacjami targowiska w Halinowie. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński otworzył dyskusję. 

Radny p. Tomasz Dubiński zwrócił z wnioskiem odnośnie dodania nowego paragrafu: 

sprzedaż poza terenem placu targowego dozwolona jest po uzyskaniu pisemnego zezwolenia 

właściciela lub zarządcy terenu. Zezwolenie, o którym mowa w zdaniu pierwszym, powinno być 

okazywane na żądanie osób kontrolujących, pobierających opłaty targowe. Brak zezwolenia, 

o którym mowa w zdaniu pierwszym, skutkuje zakazem handlu w danym miejscu. Następnie 

poinformował, że zamysłem tych zapisów było to, że Gmina uregulowała kwestie z handlarzami 

w sezonie letnim, którzy nie ponoszą żadnych opłat za handel. 

Radca Prawny p. Kamila Muśnicka poinformowała, że zapis ten powinien się znaleźć 

w regulaminie targowiska, ponieważ ten projekt uchwały określa stawki opłaty targowej. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński stwierdził, że przez 

zamieszczenie zapisów zaproponowanych przez Radnego p. Tomasza Dubińskiego, Gmina 

będzie miała rozeznanie gdzie odbywa się handel poza placem targowym oraz zobowiązuje 

wszystkie osoby handlujące poza terenem targowiska do wystąpienia zezwolenia na handel 

przynajmniej raz w roku. 

Burmistrz Halinowa p. Adam Ciszkowski poinformował, że w sezonie letnim jest problem 

z osobami handlującymi poza terenem targowiska a po weryfikacji okazało się, że osoby te nie 
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miały odpowiednich zezwoleń na handel. Następnie stwierdził, że nie ma potrzeby umieszczania 

zapisów zaproponowanych przez Radnego, ponieważ przepisy prawne zakazują handlu bez 

zezwolenia. 

Radny p. Jan Papis poparł wniosek Radnego, ponieważ tym zapisem zostanie zlikwidowany 

handel poza terenem targowiska. Uważa, że podwyżka stawek opłaty targowej 15% jest za mała, 

ponieważ wymagania osób handlujących z czasem będą coraz większe. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński wyjaśnił, że intencją 

tych zapisów jest to, aby Gmina miała nadzór, wiedzę oraz opodatkowany handel poza placem 

targowiska. 

Radny p. Adam Ludwiniak zaproponował, aby skonsultować z radcą prawnym 

zaproponowany zapis Radnego p. Tomasza Dubińskiego, aby nie popełnić żadnego błędu. 

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Mińskiego p. Ireneusz Piasecki w swojej wypowiedzi 

odniósł się do osób, które są upoważnione do przeprowadzenia kontroli osób handlujących. 

Przychylił się do wniosku Radnego. 

Burmistrz Halinowa p. Adam Ciszkowski zaproponował, aby przyjąć obecny projekt uchwały 

wraz z poprawkami Komisji Budżetowej, ponieważ dodanie zaproponowanego zapisu przez 

Radnego może skutkować uchyleniem uchwały. Następnie zaproponował, aby dyskusję w tej 

sprawie przenieść na następną sesję. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński stwierdził, że nic nie 

stoi na przeszkodzie, aby handel za wiedzą Gminy odbywał się poza terenem targowiska. Handel 

bez nadzoru uszczupla budżet Gminy.  

Burmistrz Halinowa p. Adam Ciszkowski nawiązał do § 3 Uchwały Nr XVI/153/08 Rady 

Miejskiej w Halinowie z dnia 27 maja 2008 r. o brzemieniu: 

„1. Burmistrz miasta w wyjątkowych sytuacjach może zezwolić na handel w innym niż 

wyznaczonym do tego miejscu. 

2. Osoba, która zamierza prowadzić handel w innym niż do tego przeznaczonym miejscu 

powinna wystąpić z pisemnym wnioskiem o wyrażenie zgody na prowadzenie handlu, 

podające jednocześnie uzasadnienie takiej decyzji”. 

W wyniku braku dalszych uwag do protokołu Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie 

p. Marcin Pietrusiński zamknął dyskusje. 

Głosowanie projektu uchwały w sprawie określenia wysokości stawek opłaty targowej na rok 

2013 oraz zarządzenia poboru opłaty targowej w drodze inkasa – Druk Nr 237 wraz 

z poprawkami Komisji Budżetowej. 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 Radnych. W głosowaniu wzięło udział 13 Radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 13,  

przeciw – 0,  

wstrzymujących się – 0 

nieobecni na sali Radni: p. Małgorzata Kaim, p. Dawid Wojda. 
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17. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie zarządzenia 

poboru podatku od nieruchomości, podatku rolnego i podatku leśnego 

w drodze inkasa – Druk Nr 238 

Projekt uchwały omówiła Kierownik RPOL p. Agnieszka Mikulska. 

Radny p. Marcin Pawłowski poinformował, że Komisja Budżetowa zaopiniowała projekt 

uchwały pozytywnie. Następnie poinformował, że wzrost podatku spowoduje wzrost 

wynagrodzenie inkasentów.  

Nie było głosów w dyskusji. 

Głosowanie projektu uchwały w sprawie zarządzenia poboru podatku od nieruchomości, 

podatku rolnego i podatku leśnego w drodze inkasa – Druk Nr 238. 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 Radnych. W głosowaniu wzięło udział 13 Radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 13,  

przeciw – 0,  

wstrzymujących się – 0 

nieobecni na sali Radni: p. Małgorzata Kaim, p. Dawid Wojda. 

18. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie wyrażenia zgody 

na użyczenie działki nr 39, położonej w miejscowości Desno, stanowiącej 

własność Gminy Halinów – Druk Nr 239 

Projekt uchwały omówił Burmistrz Halinowa p. Adam Ciszkowski. 

Nie było głosów w dyskusji. 

Głosowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na użyczenie działki nr 39, 

położonej w miejscowości Desno, stanowiącej własność Gminy Halinów – Druk Nr 239. 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 Radnych. W głosowaniu wzięło udział 13 Radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 13,  

przeciw – 0,  

wstrzymujących się – 0 

nieobecni na sali Radni: p. Małgorzata Kaim, p. Dawid Wojda. 

19. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie nadania nazwy 

ulicy w miejscowości Okuniew, gmina Halinów – Druk Nr 240 

Projekt uchwały omówił Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam Sekmistrz. 

Nie było głosów w dyskusji. 

Głosowanie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Okuniew, gmina 

Halinów – Druk Nr 240. 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 Radnych. W głosowaniu wzięło udział 13 Radnych.  
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W wyniku głosowania:  

za – 13,  

przeciw – 0,  

wstrzymujących się – 0 

nieobecni na sali Radni: p. Małgorzata Kaim, p. Dawid Wojda. 

20. Odpowiedzi na interpelacje, zapytania i wolne wnioski 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński otworzył dyskusję. 

Burmistrz Halinowa p. Adam Ciszkowski z okazji drugiej rocznicy wyboru Burmistrza i Rady 

Miejskiej złożył wszystkim podziękowania za wsparcie i pomoc. 

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Mińskiego p. Ireneusz Piasecki zadał pytanie odnośnie 

opłaty targowej za zaprezentowanie produktu na targowisku. 

Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam Sekmistrz poinformował, że bez podpisania umowy 

z Gminą na postawienie np. samochodu reklamowego, nie będzie można takiej reklamy 

umieścić. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński zaprosił wszystkich na 

spotkanie z młodzieżą gimnazjum z Halinowa w dniu 28 listopada br. o godz. 12
00

.  

Następnie poinformował o sesji nadzwyczajnej Rady miejskiej w Halinowie, która odbędzie się 

3 grudnia br. 

Radny p. Adam Ludwiniak zgłosił sprawę nie wyczytania delegacji dzieci ze szkoły 

podstawowej z Chobotu, która podczas uroczystości Święta Niepodległości w Okuniewie złożyła 

kwiaty pod obeliskiem oraz mogiłą żołnierzy poległych w 1920 r. Poprosił, aby na przyszłość, 

takie sytuacje nie miały miejsca. 

Burmistrz Halinowa p. Adam Ciszkowski potwierdził, że dzieci ze szkoły z Chobotu 

uczestniczyły w uroczystościach oraz złożyły wieniec pod obeliskiem i mogiłą, za co 

podziękował.  

21. Zamknięcie sesji 

Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin 

Pietrusiński o godz. 20
02 

zamknął obrady XXIX sesji Rady Miejskiej w Halinowie. 

 

 

 Przewodniczący Rady 

Miejskiej w Halinowie 

  

 Marcin Pietrusiński 

Protokół sporządziła: 

/-/ Dorota Chrzanowska 

 

 



26 

 

 

Wykaz załączników
 

do protokołu z obrad XXIX sesji Rady Miejskiej w Halinowie  

w dniu 21 listopada 2012 roku: 

 

1. Załącznik nr 1 – lista obecności z obrad XXIX sesji Rady Miejskiej w Halinowie  

w dniu 21 listopada 2012 roku. 

 

2. Załącznik nr 2 – zawiadomienie o XXIX sesji Rady Miejskiej w Halinowie  

w dniu 21 listopada 2012 roku. 

 

3. Załącznik nr 3 – Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych za rok szkolny 

2011/2012. 

 

 

 

 

                                                 

 Wykaz załączników dostępny w Biurze Rady Miejskiej w Halinowie. 


